
4. marts. 2025 kl. 17.00-20.00 – Bækkegården 

 
 
Deltagere:  

Michelle Christiansen - MC (forældrerepræsentant, STE) 
Susanne Kassentoft – SK (forældrerepræsentant, STE)  
Leni Loesch - LL (forældrerepræsentant, STE) 
Mia Nehm - MN (forældrerepræsentant, BÆK) 
Martin Balle - MB (forældrerepræsentant, BÆK) 
Lasse Andersen - LA (forældrerepræsentant, BÆK) 
Rie Maarlev - RM (forældrerepræsentant, BÆK) 
Heidi Sternberg - HS (medarbejderrepræsentant, STE) 
Kim Stamer Harder (medarbejderrepræsentant, BÆK) 
Mikkel Reinhold - MR (ledelsesrepræsentant, BÆK) 
Jakob Grün - JG (skoleleder) 
 

Suppleant: 
Nanja Andersen, BÆK 
Allan Kummerfeldt Rosendahl, BÆK 
Marianne Jensen, STE 
  

Inviteret: 

Afbud:   

Ordstyrer: Kim 
Referent: Jakob 

O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt
. 

 Emne/Indhold Tid Notater 

1 G Dagsorden, 
referat og 
spisning 

17.00-
17.20 

 

2 O Nyt fra elevråd 17.20-
17.30 

Ingen elever tilstede, desværre. 

3 D+B
+G 

Timetalsplaner 
og Budgetter 

17.30-
18.20 

Bestyrelsen skal kende til og godkende skolens budget og 
timetalsplaner. Jakob redegør derfor for disse to elementer, 
hvorefter bestyrelsen stiller spørgsmål. 

Regeringens nye folkeskoleudspil – de 33 initiativer – giver 
skolerne større frihed til at forkorte skoledage og anvende midler 
anderledes, så længe de nye minimumstimetal overholdes. I 
orienteres derfor om ledelsens forslag til kommende års 



timetalsplan og præmisserne herfor. Vi fokuserer her på 
skoledagens længde for klasserne. Skolens udvalg inddrages 
herefter i fordelingen på fag. 

Se vedhæftede budgetfordeling og timetalsplan. 

Jakob gennemgår timetidsplaner og budgetter. Du må max lønne 
for 95% af det fulde beløb. Det resterende skal bruges på fx 
materiel fornyelse med mere. 

Budget er en hybrid model mellem klasse og elev. 

Bemærkninger: 

Budget: Ønsket om at ikke kun kende til rammen men også kende 
til hvad prioriteringen er? Jakob tager en fordeling med til næste 
gang som kan præsenteres, men som ikke behøver godkendelse. 

Ønske fra bestyrelse om at tænke på socioøkonomi ift. økonomi. 

Bestyrelsen syntes det er svært at forholde sig til økonomien 
generelt, er der for få penge, eller er der nok penge eller hvordan? 

Bestyrelsen godkender budget, med den bemærkning om at de 
justerbare midler eller de agile midler bliver brugt 
hensigtsmæssigt, mellem de to matrikler og med øje for begge 
matriklers udfordringer.    

Timetal: 

Bemærkninger 

Generel er det svært det med at eleverne skal gå ned i 
undervisning. 

Det skal noteres at Susanne ikke er med. Der ud over er der 
opbagning med forbehold og at vi er transparente omkring, hvilke 
valg vi tager omkring den sidste time for 6.klasse. 

Bestyrelsen er opmærksomme på at vi skal være tydelige for nye 
forældre omkring timejusteringer på skolen. 

Ønsker uddybning ift. Hvorfor man på Bæk ikke kun har timer til 
12, mandag og fredag hvor der alligevel ikke er bånd. 

  

  Pause 18.20 
18.30 

Pause og afrydning 

4 O Evaluering af 
kontaktforældre
møde samt 
aftaler om 

18.30-
18.50 

Michelle beskriver et rigtig godt møde, med et godt engagement. 

Ønske om stadigvæk at have fokus på at have den brede 
repræsentation, vi er kommet længere, men vi ønsker stadigvæk 



udfærdigelse af 
forældreaftaler 

 

at have fokus på det.   

Vi har fået materiale tilbage, som klart afspejler en rigtig god 
dialog. Samtidig har vi haft en tilbagemelding for 
ungeprofilundersøgelsen og dem kommer vi til at spare ind i. Der 
er mange emner som overlapper hinanden og det ser vi som 
positivt da det indikerer at vi har det rigtige fokus. 

Bestyrelsesmedlemmerne skal være med til at sikre faciliteringen 
af forældreaftalerne ved skoleårets start. Lærerne bliver klædt på i 
uge 27 og 32. 

Der eksisterer et godt skriv fra en af forældrerådsgrupperne på 
STEN. Det kunne være godt, hvis dette kunne blive udbudt til de 
forskellige andre forældreråd. 

Jakob skriver forældreaftalerne rent og tager det med til et 
kommende møde på. 

Det bliver efterspurgt ift. Mini opstart kan vi klæde Tony og Martin 
på.   

5a O Nyt fra ledelsen 18.50 - 
19.00 

Medarbejder postkort 

Jakob kigger lige på det igen. Der er dog generel opbakning. 

5b O Nyt fra 
medarbejderne 

19.00 - 
19.10 

 

5c O Nyt fra 
formandsskabet 

19.10-
19.20. 

Synlighed i bestyrelsen 

 

Michelle giver skriv til Jakob vedrørende hvordan man kontakter 
skolebestyrelsen og hvem man kontakter. Jakob sender videre så 
det ender de rigtige steder. 

Kan skolebestyrelsen tilknyttes begge matrikler, så alle kan fra 
Egedal skole kan skrive til dem? 

6 D + 
B 

Punkt fra 
bestyrelsens 
årshjul 

19.20-
19.50 

Ledertrivsel 

Hvad er god trivsel hos vores ledere og hvordan sikrer vi, som 
bestyrelse, at vores ledere har gode arbejdsforhold? 

Da vi ikke har tid til dette punkt i dag, ønskes det at vi flytter 
punktet til en af de følgende møder. 

7  Evt. og lukket 
møde 

19.50-
19.55 

 

8 G Referat 
afslutning 

19.55-
20.00 

Notat fra Kim. Husk at dagsorden skal sendes ud i ordentlig tid. 



     

 

 

 

 

 

 


